
Protokół 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Gorzyce 

w dniu 23.09.2024 r.

Data posiedzenia: 23.09.2024 r.

Miejsce posiedzenia: Gminne Centrum Kultury w Gorzycach

Obecni: wg załączonej listy obecności (załącznik nr 1 a-b)

Stwierdzenie prawomocności: wymagane quorum.

Nieobecni radni:  

Porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Przyjęcie porządku posiedzenia.

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Gorzyce na lata 2024-2030.

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Gorzyce 

na 2024 rok.

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LXVIII/448/22 Rady 

Gminy Gorzyce z dnia 22 grudnia 2022 roku w sprawie udzielenia w latach 2023-2025 

pomocy finansowej Międzygminnemu Związkowi Wodociągów i Kanalizacji w Wodzisławiu 

Śląskim.

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały LXVI/601/24 Rady Gminy 

Gorzyce z dnia 15 kwietnia 2024 roku w sprawie udzielenia w 2024 roku pomocy finansowej 

Powiatowi Wodzisławskiemu na realizację zadania z zakresu administrowania drogami - 

"Modernizacja drogi nr 5048S stanowiącej dojazd do gruntów rolnych w sołectwach 

Uchylsko i Olza".

8. Zaopiniowanie projektu uchwały nr LXII/575/24 z dnia 29 stycznia 2024 r. w sprawie 

udzielenia w 2024 roku pomocy finansowej Miastu Racibórz na realizację zadań z zakresu 

opieki nad bezdomnymi zwierzętami.

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Gorzyce do realizacji projektu pn. "Termomodernizacja budynku Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Rogowie".



10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów 

na ławników w wyborach uzupełniających.

11. Wnioski i zapytania.

12. Zamknięcie posiedzenia.

Ad 1

W dniu 23.09.2024 r. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Grzegorz Student otworzył 

wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Gorzyce. Powitał wszystkich obecnych, m.in.: 

Wójta Gminy Daniela Jakubczyka, Z-cę Wójta Daniela Kurasza, Skarbnik Gminy Renatę 

Seman, Sekretarz Gminy Marię Władarz, Kierowników jednostek organizacyjnych Gminy 

Gorzyce, radnych oraz pracowników Urzędu Gminy. 

Ad 2

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Grzegorz Student przedstawił porządek posiedzenia.  

Do przedstawionego porządku posiedzenia nie wniesiono uwag i został przyjęty jednogłośnie.

Ad 3

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Grzegorz Student poinformował, iż wyłożony został 

protokół z ostatniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy Gorzyce, do którego 

można zgłaszać uwagi i poprawki do końca dzisiejszego posiedzenia. W przypadku 

zgłoszenia uwag zostaną one rozpatrzone przez Radę Gminy, w przypadku ich braku protokół

przyjęty zostanie w proponowanym brzmieniu.

Ad 4

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Grzegorz Student przekazał głos Skarbnik Gminy Renacie 

Seman, która przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gorzyce na lata 2024-2030 (zał. nr 2)

W otwartej dyskusji nikt nie zabrał głosu, wobec czego przystąpiono do wydania opinii.

Komisja Rewizyjna za      9 przeciw .......... wstrzymał ........... 

Komisja Skarg za      5 przeciw…….... wstrzymał ………

Komisja Budżetu za      9 przeciw .......... wstrzymał ……..

Komisja Oświaty za      10 przeciw .......... wstrzymał ……..

Komisja Rodziny za      10 przeciw ………wstrzymał ……..



Ad 5

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Grzegorz Student przekazał głos Skarbnik Gminy Renacie 

Seman, która przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Gorzyce na 2024 rok (zał. nr 3)

W otwartej dyskusji nikt nie zabrał głosu, wobec czego przystąpiono do wydania opinii.

Komisja Rewizyjna za      9 przeciw .......... wstrzymał ........... 

Komisja Skarg za      5 przeciw…….... wstrzymał ………

Komisja Budżetu za      9 przeciw .......... wstrzymał ……..

Komisja Oświaty za      10 przeciw .......... wstrzymał ……..

Komisja Rodziny za      10 przeciw ………wstrzymał ……..

Ad 6

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Grzegorz Student przekazał głos Skarbnik Gminy Renacie 

Seman, która przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

LXVIII/448/22 Rady Gminy Gorzyce z dnia 22 grudnia 2022 roku w sprawie udzielenia w 

latach 2023-2025 pomocy finansowej Międzygminnemu Związkowi Wodociągów i 

Kanalizacji w Wodzisławiu Śląskim. (zał. nr zał. nr 4)

W otwartej dyskusji głos zabrali:

- Radny Eugeniusz Katryniok – zapytał jaki jest zakres na terenie naszej Gminy realizacji inwestycji 

na którą udzielona jest dotacja i jaki jest koszt tej inwestycji na terenie Gminy Gorzyce. 

- Pan Marek Bauerek odpowiedział, że najprawdopodobniej będzie wybudowana przepompownia na 

ul. Zamkowej, ponadto częściowo w kierunku Osin ma być skanalizowana ulica Raciborska i w ok. 

2/3 ul. Poprzeczna.

Odnośnie kosztów p. Bauerek wyjaśnił, że PWiK w Wodzisławiu Śl.  jest na etapie badania ofert. Po 

otwarciu ofert najkorzystniejsza wyniosła 3.985.200 mln złotych. To jest koszt realizacji na terenie 

naszej Gminy. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji przystąpiono do wydania opinii.

Komisja Rewizyjna za      8 przeciw   1 wstrzymał ........... 

Komisja Skarg za      5 przeciw…….... wstrzymał ………

Komisja Budżetu za      8 przeciw   1 wstrzymał ……..

Komisja Oświaty za      10 przeciw ……… wstrzymał …….

Komisja Rodziny za      10 przeciw ………wstrzymał ........…

Ad 7

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Grzegorz Student przekazał głos Skarbnik Gminy Renacie 

Seman, która przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 



LXVI/601/24 Rady Gminy Gorzyce z dnia 15 kwietnia 2024 roku w sprawie udzielenia w 

2024 roku pomocy finansowej Powiatowi Wodzisławskiemu na realizację zadania z zakresu 

administrowania drogami - "Modernizacja drogi nr 5048S stanowiącej dojazd do gruntów 

rolnych w sołectwach Uchylsko i Olza". (zał. nr 5)

W otwartej dyskusji głos zabrali:

- radny Krzysztof Małek zapytał czy ten odcinek drogi będzie zrobiony do końca.

- Pan Marek Bauerek odpowiedział, że do miejsca gdzie była odtworzona droga po wybudowaniu 

kanalizacji w Olzie, czyli mniej więcej do pola biwakowego.

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji przystąpiono do wydania opinii.

Komisja Rewizyjna za      9 przeciw .......... wstrzymał ........... 

Komisja Skarg za      5 przeciw…….... wstrzymał ………

Komisja Budżetu za      9 przeciw .......... wstrzymał ……..

Komisja Oświaty za      10 przeciw .......... wstrzymał ……..

Komisja Rodziny za      10 przeciw ……... wstrzymał ……..

Ad 8

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Grzegorz Student przekazał głos Kierownik Referatu 

Gospodarki Komunalnej Izoldzie Gajowskiej, która przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały nr

LXII/575/24 z dnia 29 stycznia 2024 r. w sprawie udzielenia w 2024 roku pomocy finansowej

Miastu Racibórz na realizację zadań z zakresu opieki nad bezdomnymi zwierzętami. (zał. nr 6)

W otwartej dyskusji głos zabrali:

- Radny Józef Sosnecki powiedział, że odebrał ostatnio telefon od osoby, która prosiła o interwencję w

sprawie czterech kotów siedzących na drzewie. Zapytał co z taką sytuacją sołtysi mają zrobić? Czy 

można odmówić interwencji?

- Pani Izolda Gajowska odpowiedziała, że zgodnie z przepisami prawa nie można odmówić 

interwencji więc należy takie sytuacje zgłaszać do Urzędu.

- Radny Józef Sosnecki zapytał czy jeżeli wezwanie jest bezpodstawne bo np. jest podane złe miejsce, 

to czy można obciążyć kosztami osobę zgłaszającą.

- Pani Izolda Gajowska odpowiedziała, że nie ma podstaw do obciążenia.

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji przystąpiono do wydania opinii.

Komisja Rewizyjna za      9 przeciw .......... wstrzymał ........... 

Komisja Skarg za      5 przeciw…….... wstrzymał ………

Komisja Budżetu za      9 przeciw .......... wstrzymał ……..

Komisja Oświaty za      10 przeciw .......... wstrzymał ……..

Komisja Rodziny za      10 przeciw ……... wstrzymał ……..



Ad 9

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Grzegorz Student oddał głos Kierownik Referatu Strategii i 

Funduszy Zewnętrznych Bożenie Amalio-Nowak,  która przedstawiła uzasadnienie do projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Gorzyce do realizacji projektu 

pn. "Termomodernizacja budynku Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Rogowie".(zał. nr 7)

W otwartej dyskusji głos zabrali:

- Radny Eugeniusz Katryniok zapytał czy są już wykonane prace projektowe. 

- Pani Bożena Amalio-Nowak odpowiedziała, że jest podpisana umowa na projekt. Dodała, że 

pracownicy UG pracują na kosztorysach szacunkowych.

- Radny Eugeniusz Katryniok zapytał jaka będzie różnica między kosztami, a możliwością 

dofinansowania wg tych kosztorysów szacunkowych i ograniczeń na  metr kwadratowy.

- Bożena Amalio-Nowak odpowiedziała, że kosztorysy opiewają na 14,9 mln brutto, a dofinansowania

będzie ok 3,9 mln i jakieś 11 mln z budżetu gminy.

- Radny Eugeniusz Katryniok dopytał czy te 14,9 mln mieści się w środkach kwalifikowanych.

- Pan Marek Bauerek odpowiedział, że wg kosztorysu inwestorskiego koszt inwestycji wyniesie 

niespełna 15 mln złotych netto, z tego nieco ponad 9 mln to wydatki kwalifikowane pozostałe środki 

to są wydatki niekwalifikowane. 

- Radny Grzegorz Paloc zapytał na jakim etapie jest dofinansowanie do szkoły w Gorzycach.

- Pani Bożena Amalio-Nowak odpowiedziała, że nabór trwa do 30 września br., więc jest już  

finalizowany.

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji przystąpiono do wydania opinii.

Komisja Rewizyjna za      9 przeciw .......... wstrzymał ........... 

Komisja Skarg za      5 przeciw…….... wstrzymał ………

Komisja Budżetu za      9 przeciw .......... wstrzymał ……..

Komisja Oświaty za      10 przeciw .......... wstrzymał ……..

Komisja Rodziny za      10 przeciw ……... wstrzymał ……..

 

Ad 10

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Grzegorz Student oddał głos Kierownik Referatu 

Organizacyjnego Małgorzacie Warzeszka, która przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników w wyborach 

uzupełniających. (zał. nr 8)

Zgłoszono następujące osoby do składu zespołu: Małgorzata Warzeszka, Michał Menżyk, Leszek 

Pukowski. Kandydaci wyrazili zgodę na pracę w zespole.

Wobec braku głosów w dyskusji przystąpiono do wydania opinii.



Komisja Rewizyjna za      9 przeciw .......... wstrzymał ........... 

Komisja Skarg za      5 przeciw…….... wstrzymał ………

Komisja Budżetu za      9 przeciw .......... wstrzymał ……..

Komisja Oświaty za      10 przeciw .......... wstrzymał ……..

Komisja Rodziny za      10 przeciw ……... wstrzymał ……..

Ad 11

Wnioski i zapytania.

- Radny Józef Sosnecki zwrócił się do sołtysów aby przykładali uwagę czy ogłoszenia, które wieszają 

na tablicach w sołectwach nie są zrywane. Powiedział, że miał niedawno taką sytuację, że z kilku 

tablic zostały zerwane ogłoszenia o zebraniu wiejskim z czego zrobiło się zamieszanie. 

- Radny Piotr Lubszczyk zapytał jak funkcjonują karty PSZOK.

- Pani Izolda Gajowska odpowiedziała, że karty są cały czas wydawane i funkcjonuje to dobrze. 

Dodała, że szczegółowe informacje nt. ilości wydanych kart przedstawi radnemu na Sesji. 

- Radny Leszek Pukowski zapytał jaka ilość odpadów zmieszanych jest oddawana w porównaniu do 

poprzedniego roku.

- Pani Izolda Gajowska powiedziała, że na sesję przygotuje informację w tym zakresie.

- Radny Piotr Lubszczyk poprosił żeby w takim razie przygotować też dane dotyczące ilości 

oddawanych odpadów budowlanych.

Na tym zakończono dyskusję w tym punkcie.

Ad 12

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Grzegorz Student zamknął 

wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Gorzyce w dniu  23.09.2024 r.

                                                                           Przewodniczący Komisji Rewizyjnej

                                                                                          Grzegorz Student

Protokołowała: Małgorzata Warzeszka.


